



Family of Schools

علم متميز مع حب المجتمع
Learning Excellence with a Community Heart



PINK RIBBON AWARENESS

Dear Families of RAK Academy:

October is National Breast Cancer month and we celebrate the cause with support and great respect for those fighting the great fight and the hope for a cure. To honour those brave individuals and to spread awareness, we are asking:

- Our mothers to attend **breast cancer awareness** talk on Sunday, October 20, 2019
- Our staff and students to wear a **TOUCH of PINK** on Thursday, October 24, 2019

THINK PINK and let's show our RAK community to hope for a cure, to raise awareness for early detection and check-ups, and honour those affected by the disease.

We are also selling pink ribbons for two dirhams to donate to a cancer research fund. This is voluntary.

أعزأؤنا أسرة أكاديمية رأس الخيمة،

شهر أكتوبر هو الشهر الوطني لسرطان الثدي ، ونحن نتذكر بدعم واحترام كبيرين أولئك الذين يقاتلون في هذه المعركة الشرسة ويحدوهم الأمل في الشفاء. من أجل تكريم هؤلاء الشجعان ولنشر الوعي ، فإننا:

- نطلب من موظفينا وطلابنا ارتداء **لمسة وردية (TOUCH of PINK)** يوم الخميس ، 24 أكتوبر 2019
- ندعو جميع الأمهات حضور **الندوة التوعوية عن سرطان الثدي** يوم الأحد 20 أكتوبر 2019 ، الساعة 8:15 صباحا

ودعونا نظهر لمجتمعنا في رأس الخيمة الأمل في الشفاء ، ولننمي الوعي للكشف المبكر عن طريق الفحوصات المختلفة، ولنكرم المرضى المتضررين.

نقوم أيضا ببيع شرائط وردية للراغبين مقابل درهمين للتبرع لصندوق أبحاث السرطان.



Goal: Raise awareness for early detection and check-ups, and honour those affected by the disease.

Date: 20th -24th October 2019

Location: Reception area for all four primary schools

Committee: Community Liaison Team

Community involvements: Parents' talk/ awareness booth

Activity	Date	School	Location	Timing
Pink awareness & back to school booth	20 th	IPK	Reception area	7:30-9 am 2-3pm
IPK /ISK/BSK Parents session	20 th	IPK / ISK / BSK	IPK Meeting room	8:15 am
Pink awareness & Healthy Start booth	21 st	BSR	Reception area	7:30-9 am 2-3pm
Parents session	21 st	BSR	Meeting room	8:15 am
Pink awareness & Healthy Start booth	22 nd	BSH	Reception area	7:30-9 am 2-3pm
Parents session	22 nd	BSH	Meeting room	8:15 am
Touch of Pink	24 th	All Schools	All children and staff wear a touch of pink	All Day